

Bestyrelsesmøde OAS Foreningslokalet 6. november 2023

Tidspunkt: 19:00 – 21:00 Gæst og muligt bestyrelsesmedlem: John Larsen

Deltagere: Kaj Abildgaard, Viggo Petersen, Lars Peter Hansen, Else Dupont, Lars Møller Andersen, Orla Jessen, Per Berthing, Gabor Graehn og Preben Jensen

Dagsorden:

Godkendelse af referat for sidste bestyrelsesmøde: *Godkendt*

- *Ændres til godkendelse ved mødets afslutning.*
- *Tilgængelighed af referat på hjemmesiden – Kun det godkendte referat*

Status på formanden: *Kaj Abildgaard fortsætter som indtil generalforsamlingen. Kaj ønsker ikke at genopstille som formand.*

Status på økonomi

- *Evt. restanter – kun 2.*

Økonomi - OK

Kontingent

• *Hvad foreslår vi til næste år? Det er vedtaget, at kontingentet hæves til 200kr. som forelægges på generalforsamlingen.*

Generalforsamling 2024

- *Onsdag den 24.01.2024 kl. 19.00.*
- *Dirigent: Henrik Henriksen*
- *Hvem er på valg? Kaj Abildgaard, Gabor Graehn og Orla Jessen. – Kaj og Gabor modtager ikke genvalg.*
- *Klaus Bo Jensen har stillet forslag om reducere af antal revisorer til 1.*

Foredragsaftner (onsdage)

- *Der er vedtaget rødvin (en kasse eller af KBJs beholdning?) + Kørepenge Takst kr.2,19.*
- *Sidste møde kostede kr.1.200. Med 19 deltagere er det kr.60 pr. fremmødt.*
- *Bør vi lige som til turudvalget fastsætte en rammebevilling.*
- *F.eks. højst kr.5000 årligt svarende til kr.20 pr. medlem?*

Der foreslås, at der oprettes et lokaludvalg, som får bevilget en rammebevilling årlig.

Bestyrelsesmøde OAS Foreningslokalet 6. november 2023

Tidspunkt: 19:00 – 21:00 Gæst og muligt bestyrelsesmedlem: John Larsen

Deltagere: Kaj Abildgaard, Viggo Petersen, Lars Peter Hansen, Else Dupont, Lars Møller Andersen, Orla Jessen, Per Berthing, Gabor Graehn og Preben Jensen

Nyt omkring foreningslokalet

- Gardiner
- Computer

Der er søgt om penge i en fond til indretning af lokalet.

- Åbningstidspunkter - *vedtages af det kommende lokaleudvalg.*
- Udsmykning (fotos m.m.) – *do.*

Status fra turudvalget

- Mandøturen, er det et koncept der virker – *en succes med ros fra deltagere.*
Turudvalget forelagde det foreløbige program for 2024 vedlagt et budgetskøn.

Panurus status.

- Er der plads til flere artikler? *JA det er der.*

Ekstranr. af Panurus

- Har vi fået liste fra Gert over DOF-modtagere? *Vi har endnu ikke modtaget liste!*
- Forventet udgift 4000,-

Redetræspolitik?

- Hvem vil indsamle oplysning om redestederne og indberette dem til NST
Alle oplysninger sendes til Lars Møller Andersen.

Stor hornugle.

- Der er bevilget kr.2.000 til 2 reder inkl. til NSTs opsætning.

Perleuglekasser.

- Der er givet "grønt lys" for øk. støtte. Skal der sættes en overgrænse?
- Skal tilsyn honoreres i modsætning til ved skalleslugerkasser?

Projektet kører på frivillige basis.

Bestyrelsesmøde OAS Foreningslokalet 6. november 2023

Tidspunkt: 19:00 – 21:00 Gæst og muligt bestyrelsesmedlem: John Larsen

Deltagere: Kaj Abildgaard, Viggo Petersen, Lars Peter Hansen, Else Dupont, Lars Møller Andersen, Orla Jessen, Per Berthing, Gabor Graehn og Preben Jensen

Fugletårne ved Torup made.

- Ved solcellerne, som ikke bliver til noget, kommer der derfor heller ikke noget tårn.
- Det andet sted forhandles der med NST

Skallesluger-stang

- Betaling herfor er modtaget fra kommunen. (Kaj)

Stormflod ▪ konsekvenser. *Fugletårnet ved Fredsmaj er ødelagt.*

Fuglenes woopløb

- *Aktivitet fra Naturvejlederne!*

AudioMoth ▪ Kommende "lytteprojekter" (Lars Peter)

Kan udlånes – bla. Ugler og småfulgetræk blev nævnt.

Surfere Orientering til Bjarne N.

Eventuelt *Det er ikke muligt at skaffe folk til Plantorama – Dyrenes dag –
Tages mere principielt op senere.*

Næste bestyrelsesmøde – aftales efter generalforsamlingen.

Referent: Preben Jensen